
 
 
 
Mondelinge vragen “Vertraging aanleg nieuwe zeesluis Ijmuiden” 
 
vergadering Provinciale Staten van Noord-Holland 
maandag 9 juli 2018 
 
 
Afgelopen dinsdag 3 juli 2018, werd via verschillende media mededeling gedaan van ernstige 
problemen rond de bouw van de nieuwe zeesluis in Ijmuiden. Door vooral technische 
belemmeringen, en daardoor tevens ontstane logistieke problemen, zal de bouw van de nieuwe 
zeesluis met enkele jaren worden vertraagd. Daardoor schuift de datum van ingebruikname in elk 
geval op van 2019 naar 2022, met een gerede kans dat dit nog later zal worden. 
 
De fractie van de SP in Provinciale Staten van Noord-Holland heeft in dit kader een aantal vragen aan 
Gedeputeerde Staten: 
 

1. Op welk moment is GS van Noord-Holland op de hoogte gebracht van de vertraging in de 
bouw en aanleg van de nieuwe zeesluis in Ijmuiden? 

 
2. Kunt u een schets geven van de directe en indirecte gevolgen voor het plangebied, maar 

vooral ook voor de uitgebreidere regio, van deze ernstige vertraging? 
 

3. Welke financiële gevolgen heeft de ernstige vertraging van de aanleg van de zeesluis in 
Ijmuiden voor onze provincie? Daarbij in eerste instantie gericht op de directe bijdrage van 
de provincie aan het project. 
 

4. Bent u bereid uw en onze grote zorgen uit te brengen bij het ministerie van Infrastructuur en 
Waterstaat over de ontstane situatie? Zo ja: hoe gaat u dat doen? Zo nee: waarom niet? 
 

5. Kan GS op korte termijn, uiterlijk september 2018, PS een notitie doen toekomen waarin zij 
een beschrijving geeft van de (financiële) gevolgen van de vertraging in de aanleg van de 
nieuwe zeesluis, ook voor de regio? 
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